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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PEL PLE DE L'AJUNTAMENT EL DIA 28 
D’ABRIL DE 2022 
 
Vacarisses, a 28 d’abril de 2022, essent les 19:00 hores del dia de la data i prèvia convocatòria 
realitzada a l'efecte, es reuneixen en sessió ordinària, els components del Consell Plenari 
Municipal, a la Sala de l'Ajuntament destinada a l'efecte, amb l'objecte de tractar i donar 
compliment als assumptes compresos a l'ordre del dia. 

 

Presideix     
                                          
Antoni Masana i Ubach, l’alcalde  
   
Regidors 
 
Olga Serra i Luque 
Pere Casas i Ardanaz 
Albert Salamé i Sabater 
Júlia Carbó i Ballbé 
Paola Moral Ramírez 
Josep Maria Gibert i Castellet 
Salvador Boada i Guàrdia  
María Moreno Martínez 
Pedro Roque Serna González 
Concepción Miranda Lora 
Maria Clara Fuster Ramón 
Estefanía Muñoz Ramírez 
 
 
Assistits pel secretari Joan Amengual i Tomé, qui dona fe de l'acte. 
 
 
 

O R D R E     D E L      D I A 
 

1.- PART RESOLUTÒRIA.- 
 
1.1.-  APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA EL DIA 31 DE 

MARÇ DE 2022. 
 
Es sotmet a votació i queda aprovada per unanimitat dels presents. 
 
 

 Cs MOVEM PSC V x V U.I.PV. ERC 

A FAVOR X X X X X X 

EN CONTRA       

ABSTENCIONS       
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1.2.-  PROPOSTA DE LA REGIDORA D’EDUCACIÓ, D’APROVACIÓ INICIAL DE LA 
NORMATIVA D’ORGANITZACIÓ I FUNCIONAMENT DE CENTRE DE L’ESCOLA 
MUNICIPAL DE MÚSICA. 

Des de la Regidoria d’Educació, en data 19 de gener de 2022, es va emetre una memòria en 
relació a la necessitat de regulació interna de l’organització i funcionament de l’Escola Municipal 
de Música, la qual és del contingut següent: 

“Antecedents: 

L’escola Municipal de música de Vacarisses va obrir les seves portes l’any 2009. És a partir 
d’aquest moment que ofereix als vilatans del nostre municipi un programa de formació musical de 
qualitat basat en la pràctica instrumental grupal destinat a totes les edats.  

Objectius de la norma: 

La Normativa d’Organització i Funcionament del Centre (NOFC) és una eina que té la funció de 
regular la vida interna del centre i establir de forma clara i coherent les relacions entre els diferents 
sectors que formen part de la comunitat educativa. Reflecteix les regles i els drets dels que d’una 
manera o altra participen en el procés educatiu i estructura normes tècniques, funcionals, 
pedagògiques i administratives del centre.  

Necessitat i oportunitat de la seva aprovació: 

El present reglament es crea per tal de regular i garantir aquells aspectes d’organització i 
funcionament de l’Escola Municipal de Música de Vacarisses que són bàsics i que, juntament amb 
documents com el Projecte Educatiu, el Projecte Curricular, el Pla General Anual i la Memòria 
Anual estableixen un marc de funcionament democràtic i just mantenint així un bon clima de 
convivència en tota la comunitat educativa.” 
 

Mitjançant Decret de la regidora d’Educació número 2/2022, de data 19 de gener de 2022, es va 
disposar el sotmetiment a consulta pública prèvia a l’elaboració, per tal de copsar l’opinió per part 
de ciutadans, organitzacions i associacions, respecte la regulació relativa a les Normes 
d’Organització i Funcionament de centre de l’escola Municipal de Música de Vacarisses, durant un 
termini de 20 dies hàbils, a comptar des de l’endemà de la publicació del corresponent anunci al 
tauler d’anuncis del Web municipal, de conformitat amb allò establert a l’article 133 de la Llei 
39/2015, d’1 d’octubre, del Procediment Administratiu Comú de les Administracions Públiques -
LPACAP-, opinió per part de ciutadans, organitzacions i associacions. 

També, i per garantir la transparència en les decisions i actuacions de rellevància jurídica, l’article 
10 de la Llei 19/2014, del 29 de desembre, de transparència, accés a la informació pública i bon 
govern, estableix en el seu punt 1, lletra c), que s’han de publicar els procediments normatius en 
curs d’elaboració, amb la indicació de l’estat de tramitació en què es troben. 

La memòria i el text projectat de reglament esmentat varen ser publicats al Portal de la 
Transparència i al tauler d’anuncis del web d’aquesta Corporació Local www.vacarisses.cat, amb 
data 28 de gener de 2022. 

Com a resultat de l’expressada consulta pública prèvia, durant el termini d’informació pública, 
comprés entre el dia 29 de gener de 2022 i el dia 25 de febrer de 2022, ambdós inclosos, fou 
presentada,  per la directora de l’Escola Municipal de Música, una sol.licitud de modificació del 
articles 4.2.4 i 4.1.4 del projecte de text normatiu, proposta que ha estat atesa i conseqüentment 
incorporada. 
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Mitjançant Decret del regidor delegat d’Urbanisme número 41/2020 de data 5 de març de 2020, es 
va disposar el sotmetiment a consulta pública prèvia a l’elaboració del projecte d’Ordenança 
municipal, la regulació relativa instal·lacions d’autoconsum amb energia solar fotovoltaica, durant 
un termini de 10 dies hàbils, de conformitat amb allò establert a l’article 133 de la Llei 39/2015, d’1 
d’octubre, del Procediment Administratiu Comú de les Administracions Públiques -LPACAP-. 

També, i per garantir la transparència en les decisions i actuacions de rellevància jurídica, l’article 
10 de la Llei 19/2014, del 29 de desembre, de transparència, accés a la informació pública i bon 
govern, estableix en el seu punt 1, lletra c), s’han de publicar els procediments normatius en curs 
d’elaboració, amb la indicació de l’estat de tramitació en què es troben. 

La memòria i el text projectat de l’ordenança esmentada van ser publicades al Portal de la 
Transparència i al portal web d’aquesta Corporació Local www.vacarisses.cat, amb data 5 de març 
de 2020. 

L’aprovació de l’Ordenança ha de tramitar-se d'acord amb el previst a l'article 178 del Decret Legislatiu 
2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya,  
i articles 63 a 66 del Reglament d'obres, activitats i serveis dels ens locals (ROAS), l’ article 10  de la 
Llei 19/2014, de 29 de desembre, de Transparència, accés a la informació pública i bon govern, i 
l’article 133 de la Llei 39/2015, d’1 d’octubre, del procediment administratiu comú de les 
administracions públiques. 

Per l’aprovació de l’ordenança, conforme l’article 62 del ROAS, cal designar una Comissió d’Estudi, 
integrada per membres de la corporació i personal tècnic, propi o aliè. 

Conforme l’article 61.2 del ROAS ,  per part d’una comissió d’estudi,  creada mitjançant Resolució 
de l’Alcaldia núm. 77/2022, de 7 de març , fou formulat en data 28 de març de 2022, 
l’avantprojecte de NORMATIVA D’ORGANITZACIÓ I FUNCIONAMENT DE CENTRE DE 
L’ESCOLA MUNICIPAL DE MÚSICA DE VACARISSES   .        
 

Vist que la Llei 7/1985, de 2 d'abril, reguladora de les bases del règim local,  atribueix als municipis 
la potestat reglamentària en l’àmbit de les seves competències. 

L’aprovació de les ordenances/reglaments municipals és una competència atribuïda al Ple de la 
corporació amb caràcter indelegable, a tenor dels articles 22.2.d) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril  
reguladora de les bases del règim local. 

El procediment d’aprovació de les ordenances/reglaments locals, així com les seves modificacions,  
n’exigeix, si més no, l’aprovació inicial, la submissió a informació pública de l’expedient,  i la seva 
l’aprovació definitiva, i es requereix el vot de la majoria simple , amb la publicació posterior del text 
íntegre de la modificació de l’ordenança/reglament. 

Tanmateix, en compliment de l’article 10.1.a)  de la Llei 19/2014, de 29 de desembre, de 
transparència, accés a la informació i bon govern, la versió en el format originari de l ‘Ordenança, 
una vegada aprovat definitivament, es farà pública al Portal de la Transparència. 

L’article 178.1.c) del Text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya, disposa que les 
ordenances i reglaments s’entendran aprovats definitivament amb caràcter automàtic si no són 
objecte de cap reclamació, al·legació o suggeriment amb motiu del tràmit d’informació pública de 
l’expedient (i d’audiència als interessats quan sigui el cas). 
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Vist que la Comissió Informativa de Serveis a les Persones,  reunida el dia 20 d’abril de 2022,  va 
dictaminar ,  proposo al Ple l’adopció del següent 

 
ACORD 

 

PRIMER.- Aprovar inicialment NORMATIVA D’ORGANITZACIÓ I FUNCIONAMENT DE CENTRE 
DE L’ESCOLA MUNICIPAL DE MÚSICA DE VACARISSES   .        

SEGON.- Exposar al públic, per termini de trenta dies hàbils, el text de l’ordenança objecte de 
l’aprovació inicial, inserint anuncis al BOPB, al DOGC, a la pagina web municipal ,  a l’eTauler i al 
Diari Ara. L’expedient administratiu durant aquest període podrà ser examinat i presentar les 
al·legacions, suggeriments i reclamacions que es considerin convenients. El termini d’informació 
pública començarà a comptar des de l’endemà de la darrera de les publicacions oficials suara 
esmentades. En el cas que no es presentin reclamacions durant el període d’exposició publica, el 
present acord s’elevarà a definitiu sense necessitat de resolució expressa. 

TERCER.- L'aprovació definitiva de l’ordenança s'anunciarà a la Web municipal, a l’eTauler i al 
Butlletí Oficial de la Província de Barcelona,  i al Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya la 
referència del Butlletí Oficial de la Província on s'hagi publicat íntegrament el text, el qual entrarà en  
vigor quan s'hagi publicat completament el text i hagi transcorregut el termini de quinze dies hàbils 
previst a l’article 65.2 de la Llei reguladora de les bases del règim local.  Tanmateix, en compliment de 
l’article 10.1.a) de la Llei 19/2014, es publicarà l’ordenança al Portal de la Transparència. 

QUART.- Aprovada amb caràcter definitiu, la corporació municipal disposa de quinze dies per 
trametre la certificació d’acord d’aprovació definitiva de l ‘ordenança  i còpia íntegra i fefaent 
d’aquesta a la Generalitat de Catalunya i a la Delegació del Govern de l’Estat a Barcelona. 

 

Pren la paraula la Sra. Moral qui explica que, tal i com es va comentar a la comissió d’estudi per 
l’aprovació de les normes de funcionament de l’escola de música i també a les comissions 
informatives, l’equip directiu de l’escola i la tècnica d’Educació van estar redactant les normes 
d’organització i funcionament de l’escola, que és el document que també s’ha aprovat pel claustre. 
Explica que es tracta d’un document molt important i necessari pel funcionament del centre doncs 
regula la vida d’aquest i estableix les relacions entre els sectors de la comunitat educativa i els 
drets i deures, tant d’alumnes com de professors i famílies. Per acabar agraeix la feina feta, tant a 
l’equip directiu de l’escola com per la tècnica d’Educació, que son els que l’han treballat. 

Intervé la Sra. Fuster qui diu que és un document important per anar avançant i per això ho 
celebren. També agraeix la feina feta per l’equip directiu i la tècnica d’Educació i, atès que també 
es va aprovar per claustre, hi votaran a favor. 

EL Sr. Serna diu que després de la reunió del dia 28 de març i després de revisar les al·legacions 
presentades per la directora de l’escola de música, veure que s’han acceptat i incorporat i veure 
també la documentació aportada com l’informe de secretaria i l’informe de la tècnica 
d’ensenyament, Veïns per Vacarisses hi votarà a favor desitjant que aquesta normativa serveixi 
per la millora del funcionament de l’escola de musica. 

Intervé el Sr. Gibert per dir que van assistir a la comissió on els van explicar com s’havia treballat 
aquesta normativa d’organització, eina molt útil i necessària perquè ja porten bastants anys amb 
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l’escola municipal en funcionament i podria haver-se fet abans. Per acabar felicita a la tècnica 
d’educació i a l’equip directiu de l’escola de música per la feina feta i diu que hi votaran a favor. 

Sotmesa a votació queda aprovada per unanimitat. 

 

 Cs MOVEM PSC V x V U.I.PV. ERC 

A FAVOR X X X X X X 

EN CONTRA       

ABSTENCIONS       

 

 

 
1.3.-  PROPOSTA DE L’ALCALDIA D’APROVACIÓ DE LA REVISIÓ DEL PADRÓ MUNICIPAL 

D’HABITANTS A 1 DE GENER DE 2022. 
 
 
Atès que per l’Ajuntament s’ha procedit a efectuar la revisió del Padró d’Habitants del municipi 
amb data 1 de gener de 2022. 
 
Vist el que disposa l’article 17 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases del règim 
local, i l’article 81 del RD 2612/1996, de 20 de desembre , pel qual es modifica el RD 1690/1986, 
d’11 de juliol, pel qual s’aprova el Reglament de Població i demarcació territorial de les entitats 
locals. 
 
Atès que la Comissió Informativa de Règim Interior,  reunida en sessió ordinària el dia 20 d’abril de 
2022 , ha dictaminat. 
 
Al Ple de l’Ajuntament de Vacarisses proposo l’adopció del següent 
 
 

A C O R D 
 
PRIMER.-    Aprovar la revisió numèrica del Padró Municipal d’Habitants de Vacarisses, a 1 de 
gener de 2022, amb el resultat de 7.370 habitants. 
 
SEGON.-     Comunicar el present acord a l’Institut Nacional d’Estadística. 

 
El Sr. Alcalde diu que s’aprova el padró amb un total de 7.370 habitants i que actualment ja en son 
7.450. 
 
El Sr. Serna demana saber quina és la nomenclatura del gràfic. 
 
El Sr. Alcalde diu que ara no ho té al davant i no li sap dir, però que ja li farà arribar. 
 
Es sotmet a votació i queda aprovada per unanimitat. 
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 Cs MOVEM PSC V x V U.I.PV. ERC 

A FAVOR X X X X X X 

EN CONTRA       

ABSTENCIONS       

 
 
 

 
2.- SOBREVINGUTS. 
 
No n’hi ha. 
 
3.- PART DE CONTROL I SEGUIMENT DE LA GESTIÓ CORPORATIVA.- 
 
3.1.- DONAR COMPTE DE LES ACTES DE LES SESSIONS CELEBRADES PER LA JUNTA DE 
GOVERN LOCAL EL DIA 28 DE MARÇ DE 2022, I EL 4, 11 I 19 D’ABRIL DE 2022.- 
 
Es dona compte de les actes de les sessions relacionades. 
 
 
3.2.-DONAR COMPTE DELS DECRETS DICTATS DES DE LA CELEBRACIÓ DE L’ÚLTIMA 
SESSIÓ ORDINÀRIA 
(Alcaldia, del 99/2022, de 24/03/2022, al 123/2022 de 11/04/2022), (Medi Ambient i 
Responsabilitat amb l’Entorn, del 18/2022, de 28/03/2022, al 24/2022, de 5/04/2022), (Obres i 
Serveis, del 16/2022, de 28/03/2022, al 23/2022, de 11/04/2022), (Urbanisme, del 81/2022, de 
25/03/2022, al 107/2022, de 19/04/2022), (Turisme, Comerç i Consum, el 4/2022, de 4/04/2022), 
(Promoció Econòmica, Desenvolupament Agrari i Indústria, de l’1/2022, de 21/04/2022, al 2/2022, 
de 20/04/2022), (Esports, de l’11/2022, de 4/04/2022, al 13/2022, de 11/04/2022), (Educació, del 
6/2022, de 6/04/2022, al 8/2022, de 4/04/2022), (Acció Social, del 21/2022, de 30/03/2022, 
28/2022, de 19/04/2022), (Participació Ciutadana i Transparència, el 5/2022, de 4/04/2022), 
(Joventut, del 4/2022, de 4/04/2022, al 5/2022, de 13/04/2022).- 
 
Es dona compte dels decrets dictats.  
 
 
 
3.3.-DONAR COMPTE DEL NOMENAMENT DE PERSONAL FUNCIONARI I DE LA   
CONTRACTACIÓ DE PERSONAL LABORAL.- 
 
 
Es dona compte dels decrets amb el text literal següent: 
 
 

DECRET D’ALCALDIA NÚMERO 100/2022 

Vist l’informe de la responsable de l’Àrea d’Ensenyament on s’informa que la treballadora que 
realitza les funcions de direcció de l’Escola Municipal de Música, Núria Pagès Roca, es troba de 
baixa per malaltia comuna des del dia 21 de març de 2022. 
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Atès el mateix informe on s’exposa la necessitat urgent i inajornable de comptar amb personal que 
realitzi les funcions de direcció durant la seva absència i que la persona més qualificada i 
preparada per desenvolupar les funcions de direcció és la senyora Olga Puigbó Vidal, cap 
d’estudis i professora del centre. 

D’acord amb l’article 6 del Pacte sobre condicions econòmiques, socials i de treball dels 
empleats/des públics/ques de l’Ajuntament de Vacarisses sobre l’organització del treball i re 
adscripció del personal per raons organitzatives, i d’acord amb la part en diu que “En els casos en 
què per necessitats del servei, i amb caràcter extraordinari, es demani a una persona la realització 
de funcions de categoria superior, aquesta ha de percebre per això l’adequada compensació 
econòmica, percebent la retribució total del lloc de treball referit” 

Vist l’informe de la interventora accidental d’aquesta corporació conforme hi ha consignació 
pressupostària suficient per fer front a les despeses derivades de l’assignació de funcions de direcció 
d’Escola Municipal de Música, dins l’exercici 2022. 

Vist el que preveu l’article 53,1 i) del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el text 
Refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya.  

 

RESOLC 

PRIMER.- Assignar funcions de direcció de l’Escola Municipal de Música a la senyora Olga Puigbò i 
Vidal, número de document d’identitat 39357658N, al lloc de treball de direcció d’Escola 
Municipal de Música, a partir del dia 24 de març de 2022 i fins la reincorporació de la 
treballadora Núria Pagès Roca. 

SEGON.- Notificar aquesta resolució als interessats i al departament de personal pels efectes 
escaients. 

TERCER.- Donar compte d’aquest acord al Ple de la Corporació en la propera sessió que es celebri. 
 
 
 

DECRET DE L’ALCALDIA NÚMERO 109/2022 

 

Vist l’informe de la tècnica del Departament d’Ensenyament on, en compliment de l’article 11 del 
Decret 282/2006, de 4 de juliol, pel qual es regulen el primer cicle de l’educació infantil i els 
requisits dels centre i l’article 5.3 del RRI de l’Escola Bressol El Cuc, s’informa que la mare de 
l’infant amb NESE, al que actualment dona suport la Sra. Mercedes Mora Aguilera, ha comunicat a 
l’escola que a partir del mes d’abril farà ús del servei de menjador també dilluns. Fins ara feia ús 
dimarts dimecres i divendres. 

Vist que la senyora Mercedes Mora Aguilera està contractada realitzant una jornada del 68% fent 
la substitució d’una reducció de jornada i fent suport i acompanyament d’infants amb NESE. 

Vist informe de la directora on sol·licita l’augment de jornada de la senyora Mercedes Mora els 
dilluns de les 12 a les 13h, per donar suport a l’infant durant l’espai de menjador. 

Vist l’informe de la interventora accidental de l’Ajuntament de Vacarisses conforme hi ha consignació 
pressupostària suficient per fer front a la despesa que comporta l’ampliació de la jornada sol·licitada 

En virtut del què disposa l'article 55f) del Decret 214/1990, de 30 de juliol, pel qual s'aprova el 
Reglament del personal al servei de les entitats locals 

R E S O L C 

PRIMER.-  Ampliar la jornada laboral de la Mercedes Mora Aguilera, amb número de document 
d’identitat 44989052V, educadora de l’Escola Bressol Municipal, funcionària interina, 
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grup de classificació C1, dins l’escala d’administració especial, subescala tècnica, classe 
tècnica auxiliar, del 68% al 70,67%, a partir del 4 de d’abril de 2022 i mentre existeixi la 
necessitat, o com a màxim fins el 30 de juny de 2022. 

SEGON.-  Notificar aquesta resolució a la interessada i donar compte d’aquest acord al Ple de la 
Corporació en la propera sessió que es celebri. 

 
 
 

DECRET DE L’ALCALDIA NÚM.  111/2022 

 

Vist l’informe del cap accidental de la Policia Local de data 18 de març on exposa que, el 
passat dia 14 de març de 2022, un dels caporals va causar baixa mèdica.  

Vist que degut a aquesta situació, i per tal de garantir el correcte seguiment i planificació dels 
serveis, es fa necessari cobrir la plaça de caporal que es troba de baixa. 

Atès que en data 28 de març de 2022 s'ha celebrat el procés selecció de personal d’una 
Borsa de caporals/les interins de la Policia Local de Vacarisses, convocada per Decret de 
I‘Alcaldia 95/2022, de21 de març, regulada per les bases aprovades per la Junta de Govern 
Local en sessió ordinària de data 21 de març de 2022. 

Segons consta a l’acta de la Comissió de selecció de les esmentades proves, l’ordre de 
prelació dels candidats que han superat el procés de selecció és el següent: 

 

 

 

 

 

 

Atès que l’apartat 7 de les bases de la Borsa de caporals/les interins de la Policia Local de 
Vacarisses estableix un període de pràctiques de sis mesos al municipi, que s’avaluarà per 
part del sergent/cap de la Policia Local i que es qualificarà d’apte o no apte. 

Atès que l’apartat vuitè del mateix document exposa que “Els/les aspirants que hagin 
participat en el procés de selecció i l’hagin superat, però no hagin estat proposats per ser 
nomenats caporals/les interins/nes, s’incorporaran a una borsa de treball per ser cridats/des 
per ordre de puntuació en cas de necessitat de cobrir vacants temporals de caporal de la 
Policia Local.” 

Segons l’article 10.b. de la Llei 20/2021, de 28 de desembre, de mesures urgents per a la 
reducció de la temporalitat a la ocupació pública, són funcionaris interins els que, per raons 
expressament justificades de necessitat i urgència, són nomenats com a tals amb caràcter 
temporal per a l’exercici de funcions pròpies de funcionaris de carrera, quan es doni la 
situació transitòria dels titulars, durant el temps estrictament necessari.  

De conformitat amb el preceptuat a l’aricle 55.f) del Reglament del personal al servei de les 
entitats locals, aprovat per Decret 214/90, de 30 de juliol, i l’article 41 del Reglament 
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, aprovat per Reial Decret 
2568/1986, de 28 de novembre, el qual atribueix a l’Alcaldia la competència en el 
nomenament de personal interí 

 

 

1 Matarín Salvà, Francisco Javier 

2 Córcoles Brualla Sergio 

3 Fernández López, Sergio 
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4.- INFORMES PRESIDÈNCIA. 
 
Intervé el Sr. Alcalde per explicar que l’atur ha pujat en 8 persones i que la taxa es situa en el          
8’ 25 %, molt per sota de la mitjana del  Vallès Occidental que és del 10,52 %. 
 
Per altra banda diu que les queixes totals  rebudes per les pudors de l’abocador arriben a 1.000. Hi 
ha 11 del mes de març d’aquest any, comparades amb les 65 del mes de març de l’any passat i 9 
a l’abril d’enguany en comparació amb les 53 de l’abril de l’any passat. 
 
Per acabar, en relació al número de tones, diu que les han demanat a l’Agència Catalana de 
Residus però encara no els les han facilitat, igual que ja va explicar l’altra dia que tota la 
documentació que demanen al grup Hera ni els contesten.  
 
 
5.- PRECS I PREGUNTES. 
 
Pren la paraula la Sra. Muñoz qui, adreçant-se a la Sra. Moral, li pregunta com està el tema de fer 
alguna formació per les tardes a l’institut doncs es va deixar sobre de la taula perquè just en aquell 
moment s’estava fent un projecte al respecte. 
 
La Sra. Moral respon que han mantingut converses amb el Departament i que ara està pendent 
d’una nova reunió perquè li acabin de comunicar per on pot anar la decisió. Explica que es va 
passar una enquesta als alumnes de quart de la ESO per saber els seus interessos de cara a l’any 
següent i el que van veure és que la demanda de cicles mitjans és molt variada i és per això que 
des del Departament els deien que és molt difícil tenir qualsevol tipus de grau, perquè 
probablement no s’arribaria al mínim d’alumnes exigits. Segueix explicant que el Departament té 
en compte l’oferta de tot el Vallès Occidental, sense tenir en compte que els alumnes s’han de 
desplaçar del seu municipi. Diu que li han comentat que potser hi hauria la possibilitat de fer algun 
tipus de grau a distancia, que ara s’estan fent al Consell Comarcal. 
 
Intervé la Sra. Fuster qui en relació a les tones li diu al Sr. Alcalde que ho haurien de seguir exigint 
a l’Agència Catalana de Residus, perquè suposen que n’han de tenir coneixement i sent un tema 
que els afecta ens haurien d’informar,  i demana que quan en tinguin coneixement informin a 
l’oposició. 
Per altra banda, adreçant-se al regidor de Medi Ambient, li pregunta com està el tema de la 
instal·lació dels captadors,  doncs l’informe ja el tenen però  no en saben res mes.  
En relació a la situació dels pous, la Sra. Fuster diu que el regidor els va comentar que potser es 
faria algun tipus de reivindicació per mitjans audiovisuals i pregunta si s’ha fet o per quan està 
previst. 
Comenta que per Setmana Santa la Deixalleria va tancar el divendres sant i a més a més el 
diumenge, el que va comportar que s’utilitzés l’àrea d’emergència com a segona deixalleria, i el 
seu estat era deplorable. Es per això que demana que es tingui en compte que, en època de 
bonança, la gent aprofita per fer neteja i, per tant, creuen que diumenge s’hauria d’haver obert. 
També en relació a la deixalleria diu que l’espai de reutilització no s’ha engegat més des de la 
pandèmia i pregunta si tenen alguna previsió al respecte i pensen posar alguna persona que ho 
gestioni. 
 
Per acabar, pel que fa a la contracepció dels senglars, pregunta si hi ha hagut algun informe en 
aquesta legislatura, si continuen adscrits encara al projecte i quins resultats han tingut fins ara. 
 
 
Intervé el Sr. Alcalde qui li respon a la Sra. Fuster que li agafa el prec de reclamar saber les tones 
abocades. 
 
Pel que fa als captadors el Sr. Casas diu que fa uns dies els van passar les possibles ubicacions, 
ara s’ho estan mirant per decidir quines poden ser les millors i en principi la setmana vinent han de 
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quedar un dia per confirmar les ubicacions i la col·locació per poder posar-los en marxa i que en 
pocs dies estiguin funcionant i donant informació. 
 
La Sra. Fuster diu que el ple passat els va dir el mateix. 
 
El Sr. Casas respon que si no recorda malament al ple anterior va informar que s’havien de passar 
aquestes possibles ubicacions i així és com ho van fer, ara ja és qüestió de dies de posar-ho en 
marxa. 
 
En relació als pous d’aigua el Sr. Alcalde informa que han parlat amb TV3 i els han dit que sí que 
els interessa la notícia i que han de concretar un dia per la setmana vinent. També diu que 
paral·lelament han de quedar amb un responsable d’Industria per intentar apretar, doncs tot i que 
ja hi havien parlat, veuen que amb els responsables d’Endesa és impossible parlar-hi i fins i tot hi 
ha moments que tenen la sensació de que se’n foten d’ells. Segueix dient que de guanys en tenen 
molts, però d’atenció al ciutadà i a les administracions no tant. 
 
Intervé el Sr. Casas qui explica que el festiu de dilluns de pasqua es va passar a diumenge pels 
operaris per poder mantenir el calendari, però tot i així ells ja ho van veure que de cara a propers 
anys no s’hauria de repetir per evitar aquestes situacions innecessàries. 
En relació a l’espai de reutilització diu que fa uns dies van parlar de les modificacions d’algunes 
ordenances, una de les quals és la de residus amb la modificació de la qual hi ha la modificació del 
contracte amb Juan y Juan amb el que es pretén que hi hagi una segona persona dins de les 
instal·lacions de la deixalleria, no només per donar més hores d’atenció al públic, sinó per restablir 
l’espai de reutilització. 
 
Pren la paraula el Sr. Alcalde qui, en relació als senglars, diu que encara ho tenen al pressupost i 
hi segueixen col·laborant. Explica que hi va haver un informe fa 3 anys, abans de la pandèmia, 
segons el qual la vacuna funcionava sobretot en femelles joves, però no en saben res més. Diu 
que agafa el prec de la Sra. Fuster de posar-se en contacte amb ells doncs, fins ara eren ells els 
que regularment cada mig any es posaven en contacte amb ells, però ara deu fer gairebé dos anys 
que no diuen res. 
 
Intervé la Sra. Miranda qui pregunta si hi ha data de re apertura de l’àrea d’emergència del polígon 
industrial. 
 
El Sr. Alcalde respon que no tenen data i que segueixen pendents de les asseguradores doncs, 
com ja van dir, no estan disposats a fer una despesa de 80.000 o 90.000 € per tornar-la a obrir. 
Explica que han arribat poques queixes i que la gent ha entès que es va cremar i ara van a l’àrea 
d’emergència de Can Serra tot i que, durant aquests dos mesos, el fet de no utilitzar l’àrea del 
polígon suposa que s’estan recollint uns 2.000 kg menys, el que suposa entre 25 i 30 tones menys 
a l’any de residus, el que els fa replantejar la conveniència de les àrees d’emergència. Explica que 
va parlar amb l’alcalde de Subirats, al Penedès, on tenen un “porta a porta” amb 5 àrees 
d’emergència i estan al 60%. Per tant, està clar que com més àrees d’emergència es posen menys 
percentatge de reciclatge hi ha. 
 
La Sra. Miranda diu que si es tornés a obrir la de Can Serra quedaria més alliberada i, a més , els 
veïns que venen de fora ho tenen més difícil i potser s’ho estan enduent fora, que tampoc hauria 
de ser. 
 
El Sr. Alcalde diu que ells estan treballant en que la deixalleria obri cada dia perquè creuen que 
d’aquesta manera no hi hauria les cues que hi poden haver ara en alguns moments. 
 
Intervé el Sr. Serna qui torna a demanar els números del greuge comparatiu del nucli vers les 
urbanitzacions doncs, fa un parell de plens que no ho ha preguntat i no vol que sembli que s’han 
oblidat del tema,  i més quan en data 4 d’abril l’equip de govern aprova una nova inversió a la 
Fàbrica per un total de 190.000 €, a executar en 3 fases. Per tant, poden veure que es segueix 
invertint en el nucli, el que és de rebut, però no s’inverteix igual a la resta d’urbanitzacions, és 
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evident que a final de legislatura el nucli semblarà una postal. 
Per altra banda pregunta si han pogut consultar la data d’inici de les obres de la nova prefectura 
de Policia. 
 
Per acabar, en relació als captadors d’olors, adreçant-se al Sr. Casas, li recorda que tal i com va 
dir ell mateix al ple passat havia d’informar a la oposició de la reunió que havien de tenir el dia 5 
d’abril, i demana si els pot informar avui. 
 
El Sr. Casas diu que, en una primera reunió que van mantenir el Sr. Alcalde, el tècnic de la U.P.C. 
i ell mateix, els van explicar l’estudi dels captadors i, com els va dir, la intenció era poder quedar 
tots plegats un dia amb el tècnic, però per temes d’agenda encara no s’ha pogut quadrar i afegeix 
que espera poder fer-ho en breu. 
En relació a la prefectura de Policia el Sr. Alcalde diu que dilluns tenen una reunió el contractista i 
la direcció de l’obra per acabar de concretar alguns problemes que han sorgit, i per tant dilluns els 
podrà dir alguna cosa. 
Pel que fa al tema del greuge diu que hi segueixen treballant perquè son moltes dades, però torna 
a dir el mateix de sempre, els serveis estan al nucli, per exemple el CAP o quan els partits fan 
actes de campanya a La Fàbrica, perquè és on hi ha els equipaments doncs, com ja ha dit altres 
vegades, històricament el municipi ha crescut d’aquesta manera perquè majoritàriament la 
població que hi vivia ho feia al nucli. Segueix dient que aquesta situació ja fa anys que s’està 
començant a revertir, per exemple s’ha fet el pavelló a l’Eixample, la prefectura de Policia es farà 
al polígon, s’ha comprat un nou magatzem per la brigada a l’Eixample, les obres de la pista de Can 
Serra, però el que no poden fer és no mantenir els equipaments que tenen i això és el que faran 
amb els 190.000 € destinats a la fàbrica. 
Explica que, mirant enrere, on més diners ha posat l’ajuntament ha estat a Torreblanca II i a la 
Carena Llarga, durant el mandat anterior van ser gairebé 800.000 € pel contenciós amb l’empresa, 
i també els 3 milions d’euros per Torreblanca II i la Carena Llarga. Per tant, les dades son les que 
son. El Sr. Alcalde pregunta al Sr. Serna si li ha contestat. 
 
El Sr. Serna respon que no, però que li és igual. 
 
Pren la paraula el Sr. Boada qui pregunta si la deixalleria no estava assegurada o el plec de 
clàusules que diu al respecte. 
 
El Sr. Alcalde respon que el problema és que la deixalleria no la va muntar l’ajuntament, tot i que 
els terrenys sí que siguin nostres. 
 
El Sr. Boada pregunta si al plec de clàusules no ho posava que havia d’estar assegurat, perquè si 
es crema l’altra deixalleria tornaran a estar igual, i pregunta si no s’obliga a l’empresa a tenir-ho 
assegurat o si hauran de modificar la concessió en 80.000 €, doncs creu que el prestador del 
servei hauria de tenir l’obligació d’assegurar-ho. 
 
El Sr. Alcalde respon que això és el que s’estan mirant. 
 
El Sr. Boada diu que o està malament el contracte que es va fer el seu dia que no reconeixia 
l’assegurança d’aquesta instal·lació o alguna altra cosa, però abans que es fes la deixalleria ja hi 
havia una caseta allà amb material. 
 
El Sr. Alcalde respon que no només es tracta de tots els contenidors que hi havia i el tancament de 
fusta sinó també tota la instal·lació elèctrica, la instal·lació per les càmeres....,  i això si que ho 
posava el concessionari. 
 
El Sr. Boada diu que li agradaria que s’aclarís,  perquè si es crema l’altra deixalleria estaran igual. 
Per altra banda diu que creu que s’hauria de tornar a obrir. 
 
En relació a Fecsa, el Sr. Boada diu que si arriba una emergència poden posar un generador per 
poder treure aigua fins que no facin l’escomesa. 
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El Sr. Alcalde informa que els pressupostos pels generadors ja estan demanats i que segurament 
de cara a la següent setmana ho hauran de fer, encara que suposi una despesa. 
 
El Sr. Boada pregunta si ha quedat desert el concurs de la reparcel·lació. 
 
El Sr. Casas respon que, efectivament, la licitació va quedar deserta i van parlar amb les 
empreses que havien consultat el plec de condicions per saber els motius pels quals no s’havien 
presentat i, principalment, els van dir que les exigències de solvència tècnica estaven una mica 
desfasades perquè no es  va tenir present a l’hora de fer la licitació els dos anys de Còvid, amb 
una menor activitat, la crisi econòmica... ,per tant, el que han fet ha estat refer el plec de 
condicions adaptant-lo una mica a aquestes necessitats i que es puguin presentar empreses i tirar-
ho endavant. Diu que en uns 15 dies tornarà a sortir la nova licitació. 
 
El Sr. Boada pregunta si s’han plantejat fer aquests projectes per fases, perquè depèn del que 
surti estaran com a tot Catalunya, no es tirarà res endavant.  
Pregunta si ja saben el preu per m² de reparcel·lació de La Creu doncs, en funció d’aquest preu, la 
gent es tirarà enrere. Diu que s’hauran de buscar mitjans per fer les obres tan si agrada com si no, 
igual que es va fer amb el dipòsit que el va pagar l’ajuntament i no el va repercutir a tots els veïns, 
o igual com ha dit el Sr. Alcalde els 4 milions de Torreblanca i la Carena Llarga. Per tant, si ara cal 
gastar-se diners en aquestes urbanitzacions doncs s’ha de fer i fer-ho en fases,  també pot ajudar 
als veïns a pagar perquè no es fa tot de cop. Afegeix que cal tenir imaginació si la intenció és tirar 
les obres endavant. 
 
El Sr. Alcalde diu que per llei s’ha de repercutir el 100 % als veïns. 
 
El Sr. Boada diu que igual que l’ajuntament ha pagat el dipòsit,  la reparcel·lació també la pot fer. 
 
El Sr. Alcalde respon que és diferent una cosa de l’altra. 
 
El Sr. Boada diu que és un tema de voluntat, però fer un projecte de reparcel·lació, que surti a 
concurs, tenir un preu donat per m² però que després no es pugui fer no serveix per res. 
 
El Sr. Alcalde diu que encara no saben el preu de la reparcel·lació de La Creu i que ja els hi diran 
quan ho sàpiguen. Explica que la seva voluntat és que el projecte de reparcel·lació de La Creu 
s’acabi ja, però que si vol el pot convidar a venir amb els tècnics per tal que li expliquin el que ells 
ja han anat explicant a tots els plens. Explica que ara ja estan als últims retocs i que es cert que 
estan tardant molt, però si fos per ells ja estaria acabat. Pel que fa al Ventaiol diu que una cosa és 
intentar ajudar a la gent però una altra és anar en contra la llei. 
 
El Sr. Boada diu que s’ha de buscar la solució per fer les obres i que no ho sap si va en contra de 
la llei que ho pagui l’ajuntament. També diu que del que es tracta és d’acabar projectes i no de fer-
ne tants  i no acabar-los. 
 
El Sr. Alcalde torna a dir que la voluntat de l’equip de govern és tirar el projecte endavant, i que 
n’han parlat de les fases tant en el sentit que deia el Sr. Boada com per la complexitat de la 
urbanització per fer-la tota a l’hora. Segueix dient que també buscaran la manera, com s’ha fet 
sempre, per no deixar a ningú tirat, però el que no faran és anar contra la llei. 
 
El Sr. Boada diu que des de la última reunió que van tenir amb els tècnics i el Sr. Casademont que 
estan esperant el projecte. 
 
El Sr. Alcalde respon que el dia que tingui el projecte el trucarà i li dirà, perquè ell en té tantes 
ganes com el Sr. Boada però no pot fer més, els va arribar el projecte, van fer la revisió tècnica 
des de l’ajuntament, es van trobar coses....., per tant es va tornar i així han anat fent fins ara. 
 
El Sr. Boada pregunta si tenen almenys algun import orientatiu del preu per m². 
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El Sr. Alcalde diu que ell és el primer al que no li agrada que cada ple li hagin de preguntar per les 
obres de La Creu, però les dates que ells els traslladen son les que a ells els diuen i que creu que 
ara ja estan al final, però tal i com van les coses no els pot donar una data. 
 
El Sr. Boada diu que el compromís de tirar les obres endavant durant aquesta legislatura és del Sr. 
Alcalde. 
 
El Sr. Alcalde respon que, com ja ha dit, a qui més li pesa tot això és a l’equip de govern i a ell en 
particular, perquè és qui es va comprometre a tenir el projecte fet i parlar amb els veïns per poder 
decidir entre tots i totes, doncs ell ho veia factible i a més ho manté.  
 
El Sr. Boada diu que un cop acabat el projecte s’ha de notificar als veïns i creu que amb el temps 
que queda serà impossible. 
 
El Sr. Alcalde diu que van justos de temps, però que tant aviat tinguin el projecte fet els el 
explicaran primer a l’oposició, després als veïns i llavors decidir què es fa, però es evident que no 
es pot deixar la urbanització sense fer, si ara els veïns diguessin que no els va bé fer-la hauran de 
posar un termini per fer-la. 
 
El Sr. Boada diu que tot dependrà del preu. 
 
Intervé el Sr. Gibert qui pregunta pel tancament del bar del camp de futbol, si han pogut fer alguna 
gestió perquè el club esportiu el pugui obrir encara que sigui en precari, doncs ja saben que hi ha 
d’haver una concessió. 
 
El Sr. Alcalde respon que estan buscant la fórmula per fer-ho de manera legal. 
 
En relació a les tones de l’abocador el Sr. Gibert diu que ja fa un parell de plens que no tenen 
aquestes dades i creuen que ja és hora que la Generalitat els les faciliti. 
 
El Sr. Alcalde respon que va parlar amb el director de l’Agència Catalana de Residus qui els va dir 
que ells no reben aquesta informació mensualment, sinó que ho acostumen a fer trimestralment. 
 
El Sr. Gibert diu que estaria bé poder informar a la població. 
 
El Sr. Alcalde diu que son els primers interessats en saber-ho, sobretot en la situació que es 
troben. 
 
El Sr. Gibert  pregunta com està el contenciós. 
 
El Sr. Alcalde respon que tenen dos mesos des de que ho van rebre i que acaba el termini el 6 de 
juny. 
 
El Sr. Gibert diu que de moment el problema és que l’ajuntament deixa d’ingressar uns diners, 
doncs no estan pagant el cànon que pertoca. 
 
El Sr. Alcalde diu que ara estan deixant d’ingressar,  però que podria ser que no presentessin el 
contenciós o que aquest vagi a favor de l’ajuntament. 
 
Per altra banda el Sr. Gibert pregunta per la graella que els ha arribat que es vol fer per la Festa 
de la Vaca i pregunta quin cost tindrà. 
 
El Sr. Alcalde respon que la graella ja està feta i que ja consultarà el cost que ha tingut. 
 
El Sr. Gibert pregunta també si la Festa de la Vaca es farà amb tota  normalitat aquest any. 
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El Sr. Alcalde respon que sí. 
 
En relació a l’aigua el Sr. Gibert diu que, a part de pensar en els generadors, des de l’ajuntament 
s’hauria d’engegar una campanya de sensibilització. 
 
El Sr. Alcalde respon que ja fa dies que la fan, al Terme fa dies que han advertit de la situació en 
la que es troben i a més podrien dir que estan en una campanya permanent per l’ús de l’aigua,  i 
ara al Terme de juny ja toca tornar a recordar als veïns que no es poden omplir les piscines, ni 
regar els horts, etcètera. 
 
El Sr. Gibert pregunta pels aparcaments per a persones amb mobilitat reduïda que els van 
reclamar, si ja han decidit la ubicació. 
 
Per acabar el Sr. Gibert diu que han vist que tornen a abocar terres a la parcel.la de sota el camp 
de futbol i pregunta si es tracta d’una obra municipal. 
 
El Sr. Alcalde respon que sí, que es de l’obra del talús del camp de futbol, que només es terra i 
que la retiraran. 
 
El Sr. Gibert respon que de totes maneres no queda bé,  i com a ajuntament haurien d’obligar a 
que no fessin aquests acopis perquè sinó donen molt mala imatge. 
 
El Sr. Alcalde respon que si han de fer l’acopi a un altre lloc les obres surten més cares. 
 
El Sr. Gibert diu que totes les obres ja tenen un import pressupostat destinat a això, però que si 
realment s’està parlant d’un estalvi de diners important seria més fàcil entendre-ho i,  per tant,  si 
no és així demana que la retirin el més aviat possible. 
 
Pren la paraula el Sr. Salamé qui, en relació a les places d’aparcament, diu que estan mirant amb 
l’arquitecte la possibilitat de posar-les al costat del pàrquing del CAP. 
 
El Sr. Gibert pregunta si la ubicació exacte és entre el CAP i el pàrquing. 
 
El Sr. Salamé respon que sí, que ho té sobre de la taula i que hi poden comptar. 
 
Intervé el Sr. Boada qui demana que s’enviï una carta de condol a la vídua del Sr. Francesc 
Sánchez perquè va treballar molt per Vacarisses, va portar tots els contenciosos de Can Serra i 
creuen que s’ho mereix. 
Per altra banda, en relació al concurs del bar de la piscina, el Sr. Boada pregunta si els 24.000 € 
és el total del que han de pagar o com funciona. 
 
Respon el Sr. Secretari qui diu que no, que es tracta d’un valor estimat del contracte, doncs en una 
concessió de serveis, com és aquest contracte, el que es posa és el valor estimat del que suposa 
el volum del negoci i es va estimar aquest import. 
 
El Sr. Boada pregunta si el concessionari haurà de pagar alguna cosa. 
 
El Sr. Secretari respon que hi ha un cànon establert, però és mínim, no recorda si son uns 150 €. 
 
 
Essent les vint hores el senyor alcalde - president dona per finalitzada la sessió de la qual estenc 
la present acta i en dono fe firmant al peu  amb el  president. 
 
 
 EL PRESIDENT,     EL SECRETARI, 
 
Antoni Masana i Ubach                                                 Joan Amengual i Tomé  


